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INTERPELACJA 
w sprawie nieprzestrzegania standardów koszenia trawników na Stawach Jana 

  

 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

W związku z licznymi sygnałami od mieszkańców i mieszkanek Chojen dotyczących nieprzestrzegania zapisów dotyczących standardów utrzymania 

zieleni na terenie Stawów Jana (powinno być realizowane na wysokość nie niższą niż 10 cm), wnoszę  o weryfikację realizacji prac w tej lokalizacji. 

Jednocześnie proszę o informacje: 

1. Jak często koszona jest trawa w tej lokalizacji i na jaka wysokość? 

2. Kto realizuje usługę koszenia i jaki to jest koszt roczny? 

3. Czy na terenach tj. jak Stawy Jana, Młynek, Stawy Stefańskiego (ekosystemy zamieszkane licznie przez małe ssaki i ptaki) można wprowadzić 

wymóg koszenia jedynie przy uzyciu kosiarek elektrycznych, które nie płoszą zwierzyny? Z jakimi kosztami dla miasta byłoby to związane? 

 

Z wyrazami szacunku, 

Magdalena Gałkiewicz 

 

 

 

 

 

 

Załączniki 

1/dokumentacja fotograficzna 



                

 

      

      

 

  




